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Olga – Labdien.Rodas iespaids, ka r

Labdien.
Rodas iespaids, ka remontdarbi Upes ielā tiek plānoti, kā pagadās, haotiski. Jau otro gadu
kā nevar tā nevar saplānot. Bruģētie celiņi nav pabeigti līdz galam, ceļš izdangāts, ar
ūdens peļķēm noklāts, staigāšanai ar kājām un bērnu ratiņiem nepiemērots. Vai tiešām
viss haoss tiks atkal atstāts uz 2020.gadu? Nākošajā gadā atkal laistīsim katrs savu ceļa
posmu, lai tik traki neputētu! Vai vēlaties, lai iesaitām raidījumu “Bez tabu”?
Vēlos uzzināt, kas ir tie mistiskie neparedzamie tehniskie iemesli, kas tik ilgi kavē nobeigt
Upes ielas remontdarbus?


